
STYREREFERAT 
SPANSK VANNHUNDKLUBB NORGE (SVK) 

_______________________________________________ 
 

Møte nr. 8/2023 
Tidspunkt: Torsdag 14.09.2023, kl. 20:00 -22:00 (Teams) 

Til stede:  Torine Kriznik, Trude H Solhaug, Svein Sollie, Jenny Marie Savio, Heidi 

Drilen 

 

Fraværende: Linn Underhaug 

  

Referent: Jenny 

_________________________________________________________________________ 

 

60-23   Godkjenning styrereferat 7-23 

Vedtak: Styrereferat 7-23 godkjennes. 

 

61-23   Økonomi 

Antall medlemmer 358, 24 er vervet av oppdretter. 7 flere siden forrige møte. 

Det er satt opp foreløpig regnskap fra spesialen. Endelig regnskap er ennå ikke klart. 

 

62-23   Oppsummering fra Spansk vannhund spesial og helg 2023 

En veldig fin helg, hvor mange bidro positivt. Det var god stemning rundt ringen. 

Mange gode tilbakemeldinger fra deltakerne.  

Noen utfordringer med plassen, men det ordnet seg til slutt. 

Vi tar med oss noen justeringer til neste år: 

● Lage laminerte skilter som viser hvor vi holder til. 

● Grilling lørdag bør være tidligere enn kl. 19. Senest kl 18. 

● Vi må ha et starttidspunkt for aktivitetsløypa. Og gjerne ha en pause mellom 

utstilling og løype. Alle postene bør bemannes.  

Aktivitetsløypa var veldig fin og veldig populær. Det var flere som hadde tatt turen 

kun for aktivitetsløypa. Mange deltok på søndagsturen. Vi har fått tilbakemeldinger 

om at folk syntes det var en fin plass å være på. 

 

63-23 Igangsette arbeid med Spansk vannhund rasespesial 14. september 2024  

Vedtak: Sted: Hokksund Camping 

Dommerforslag tas med til neste styremøte. 

 

64-23   HD seminar, fremdrift, antall påmeldte per nå. 

12 påmeldinger til nå. 

Jenny eller raserådet holder innledning. 

Vi legger ut et nytt innlegg på facebook for å minne folk om å melde seg på. 



65-23   Tilbakemelding om arbeid med rapport etter spørreskjema om 

hverdagsadferd 23 fra Kenth Svartberg ved SLU 

Kent Svartberg har begynt å jobbe med tallene fra undersøkelsen. Rapporten 

kommer så snart som mulig. Vi avtaler med Svartberg om når vi kan avholde 

webinar angående undersøkelsen. 

 

66-23 Info fra Raserådet 

Det har ikke vært noe ordinært raserådsmøte siden forrige styremøte. Kun dialog på 

nettet rundt HD-seminaret og Kenth Svartbergs arbeide med rapporten. 

 

67-23   Sette årsmøte dato 

Vedtak: Dato for årsmøte 2024 settes til lørdag 16.03.2024 

 

68-23   Sosiale medier 

Et par medlemmer er blitt blokkert etter advarsel på grunn av reklameinnlegg. 

Vedtak: Det legges til i reglene at bedriftsprofiler ikke kan bli medlem i FB-gruppa. 

 

68-1-23 konsekvenser av Proisp flytting av hjemmesiden 

Ingen merkbare konsekvenser foreløpig. 

 

69-23   Samling Raserådet og Styret  

Foreslås at samlingen flyttes til nyåret. Vi venter på innspill fra oppdretterne om 

valpeheftet.  

 

70-23   Eventuelt 

Ikke noe spesielt å referere. 

 

 

Neste styremøte: 26. oktober kl. 19:00-21:00 

 


